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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 07.12. 2022 

 

Prítomní poslanci: 6 

Neprítomný: 1 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

Predsedajúci – starosta obce privítal o 17.15 hod. poslancov. Skonštatoval, že prítomných 

poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať 

sa. 

 

Starosta určil za zapisovateľku Zuzana Michalcovú, overovatelia zápisnice:Ing. Marek Vríčan  

a Ladislav Hollý 

 

Starosta obce predniesol program rokovania   

Program (podľa pozvánky): 

  

1.Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  

2. Schválenie programu.  

3. Kontrola plnenia uznesení OZ.  

4. Dodatok č. 1 k VZN č. 1/2022 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú        

úhradu v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce  

Fačkov  

5. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2021  

6. Výzva na obnovu verejných a pamiatkovo chránených budov.  

7. Plán kontrolnej činnosti HKO obce Fačkov na 1. polrok 2023  

8. Stanovisko HKO k rozpočtu obce na roky 2023 - 2025  

9. Schválenie rozpočtu a programového rozpočtu na roky 2023 - 2025  

10. Určenie zástupcu starostu  

11. Schválenie poslancov pre obrady pred orgánom štátu a občianske obrady.  

12. Schválenie komisie na prideľovanie bytov v bytových domoch.  

13. Výkup pozemkov v lokalite oproti kostolu  

14. Harmonogram zasadnutí OZ na rok 2023  

15. Určenie platu starostu  

16. Žiadosť o preplatenie nevyčerpanej riadnej dovolenky za rok 2022  

18. Žiadosti  

19. Diskusia.  

20. Záver  

 

Starosta z dôvodu prítomnosti p. Vríčana S., Vríčana M. p. Kasaja, p. Zúbkovej a ich žiadosti 

o odpredaj pozemku navrhol presunúť bod 18. Žiadosti, hneď za bod 2. Schválenie programu . 

K zmenenému programu nemal nikto pripomienky a tak poslanci program jednohlasne schválili  

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje program rokovania OZ 

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Jozef Panák  
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Uznesenie BOLO schválené. 

 

 3. Žiadosti  

Starosta obce predniesol poslancom žiadosti občanov p. Stanislava Vríčana, p.  Branislava 

Kasaja  o odpredaj časti  pozemku parcely KNC č. 1175/5 k. ú. Fačkov. Zároveň novým 

poslancom vysvetlil celú vzniknutú situáciu.. Po dlhej diskusii starosta navrhol, že zistí 

možnosť založenia vecného bremena na obecný pozemok, aby sa nemohol odpredať, s čím 

žiadatelia jednohlasne súhlasili. Po dlhej diskusii poslanci poverili starostu o možnosti 

založenia trvalého založenia vecného bremena na parcelu KNC č. 1175/5 k. ú. Fačkov.   

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ poveruje starostu obce o zistenie informácii ohľadom založenia vecného bremena  

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Jozef Panák  

 

  

 

Uznesenie BOLO schválené. 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

 

Hlavná kontrolórka obce sa  vyjadrila k plneniu prechádzajúcich uznesení. Skonštatovala, že 

všetky uznesenia od čísla 52 po 69 sú splnené okrem uznesenia č. 59, ktoré je v plnení.  

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení 

O 18.15 prišiel na zasadnutie OZ Rastislav Hollý, z dôvodu, že bol neprítomný na 

ustanovujúcom zasadnutí, hneď po príchode zložil sľub poslanca. 

5. Dodatok č.1 k VZN č. 1/2022 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú 

úhradu v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Fačkov   

 

Starosta obce oboznámil poslancov s Dodatkom č. 1 k VZN č. 1/2022. Vysvetlil , že z dôvodu 

nadobudnutia účinnosti zákona od 1.1.2023 č. 245/2008 Z.z o výchove a vzdelávaní a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov a dodržiavania materiálno- spotrebných noriem bolo potrebné 

zvýšenie výšky príspevku na dieťa na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií 

stravníkov. Poukázal, že po dohode s vedúcou ŠJ je návrh dodatku na 1. pásmo, čo je najmenej 

finančne zaťažujúce pre rodičov stravníkov. Po kratšej diskusii dal hlasovať. 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ schvaľuje  Dodatok č. 1 k VZN č. 1/2022 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho 

platby na čiastočnú úhradu v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Fačkov  

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 
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Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Jozef Panák  

 

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

6. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12 2021 

 

Starosta predniesol poslancom správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky, správu 

k ďalším požiadavkám zákona a iných právnych predpisov k 31.12. 2021. Poslanci správu 

zobrali na vedomie. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ berie na vedomie správu nezávislého audítora z účtovnej závierky, správu k ďalším 

požiadavkám zákona a iných právnych predpisov k 31.12. 2021. 

       

  

7. Výzva na obnovu verejných a pamiatkovo chránených budov 

 

Starosta oboznámil poslancov s Výzvou na obnovu verejných a pamiatkovo chránených budov, 

ktorú vyhlasuje Ministerstvo dopravy a výstavby SR a navrhol, že z tejto výzvy by mohla obec 

urobiť rekonštrukciu školskej jedálne. Dotácia by bola v rozsahu min. 240 000 € - 6 000 000 

Eur a pomer dotácie 100%. Po dlhšej diskusii sa poslanci dohodli  a poverili starostu 

s prípravou PD na školskú jedáleň. 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ poveruje starostu s prípravou PD k výzve na obnovu verejných a pamiatkovo 

chránených budov ( školská jedáleň) 

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

8. Plán kontrolnej činnosti HKO obce na I. polrok 2023 

 

Plán kontrolnej činnosti HKO obce Fačkov na 1. polrok 2023 poslancom predstavila hlavná 

kontrolórka. Poslanci k návrhu nemali pripomienky. Starosta dal následne hlasovať. 

Návrh uznesenia: 

OZ schvaľuje plán kontrolnej činnosti HKO obce Fačkov na 1. polrok 2023. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
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Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

9. Stanovisko HKO k rozpočtu obce na roky 2023-2025   

 

Stanovisko k rozpočtu predložila poslancom hlavná kontrolórka obce Fačkov p. Janigová. 

Poslanci k stanovisku nemali pripomienky a zobrali ho na vedomie.  

Návrh uznesenia:  

OZ berie na vedomie stanovisko HKO k rozpočtu obce na roky 2023, 2024, 2025. 

 

10. Schválenie rozpočtu a programového rozpočtu na roky 2023-2025   

 

Starosta oboznámil poslancov s návrhom programového rozpočtu na roky 2023, 2024, 2025.  

Poslanci po krátkej diskusii s návrhom rozpočtu súhlasili a tak dal starosta hlasovať. 

Návrh uznesenia:  

OZ schvaľuje programovú štruktúru na rok 2023 

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

Návrh uznesenia:  

OZ schvaľuje rozpočtový harmonogram na rok 2023. 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

Návrh uznesenia:  

OZ schvaľuje rozpočet obce Fačkov na rok 2023 vrátane programov a podprogramov. 
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Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

Návrh uznesenia:  

OZ berie na vedomie návrh viacročného rozpočtu obce Fačkov na roky 2024 a 2025 

vrátane programov a podprogramov. 

 

11. Určenie zástupcu starostu 

 

Za zástupcu starostu starosta navrhol na základe výsledkov v komunálnych voľbách 

Rastislava Gabaja, ktorý skonštatoval, že ponuku si váži, ale z nedostatku času a pracovnej 

vyťaženosti nemôže ponuku prijať a  starosta preto vymenoval za svojho zástupcu Rastislava 

Hollého. 

Návrh uznesenia OZ: 

Obecné zastupiteľstvo: 

berie na vedomie zvolenie za zástupcu starostu Rastislava Hollého. 

 

12. Schválenie poslancov pre obrady pred orgánom štátu a občianske obrady 

 

Starosta navrhol za sobášiacich  pre obrady  pred orgánom štátu a občianske obrady seba 

a poslankyňu Zdenku Klincovú.  Taktiež navrhol sobášne dni- piatok, sobotu a sobášnu 

miestnosť – Zasadačku OcÚ. Poslanci s návrhom súhlasili. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje: 

a) za sobášiacich pre obrady pred orgánom štátu a občianske obrady: Miroslava 

Čerňanca,  PhDr. Zdenku Klincovú. 

b) sobášne dni: piatok a sobota 

c)sobášnu miestnosť: Zasadačka OcÚ. 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  
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 Uznesenie BOLO schválené. 

       

13. Schválenie komisie na prideľovanie bytov v bytových domoch 

 

Starosta podotkol, že je potrebné vytvoriť komisiu na prideľovanie bytov v bytových domoch. 

Navrhol, aby v tejto komisií  boli všetci poslanci. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje: komisiu na prideľovanie bytov v bytových domoch v zložení: Ing. Pavol 

Záň, Ing. Marek Vríčan, PhDr. Zdenka Klincová, Rastislav Gabaj, Rastislav Hollý, 

Ladislav Hollý, Jozef Panák 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

14. Výkup pozemkov v lokalite oproti kostolu 

 

Starosta oboznámil poslancov, že na jar 2022 roku bol poverený OZ odkupovaním 

spoluvlastníckych podielov na pozemkoch parc. KNE č. 2410,2409 k. ú. Fačkov, kde obec v 

budúcnosti zrealizovať trhové miesto, alebo inak využiť priestor pre občanov. Poskytol im 

informáciu, že je možnosť aj formou zámennej zmluvy získať spoluvlastnícke podiely na týchto 

dvoch parcelách.  Po dlhšej diskusii, poslanci poverili starostu odkúpením ďalších 

spoluvlastníckych podielov s čím poslanci jednohlasne súhlasili.  

  

Návrh uznesenia OZ: 

OZ poveruje starostu obce odkúpením ďalších spoluvlastníckych podielov na 

pozemkoch  oproti kostolu   

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

15. Harmonogram zasadnutí OZ na rok 2023 

 

Starosta obce  oboznámil poslancov s novým návrhom harmonogramu zasadnutí OZ v roku 

2023 a to 25.01.2022, 15.03.2022, 14.06.2021, 13.09.2021, 6.12.2022. Pripomenul, že 

zastupiteľstva sa budú konať vždy v stredu 17.15 hod. s čím poslanci súhlasili. Starosta po 

krátkej diskusií dal hlasovať. 
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Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje harmonogram zasadnutí OZ na rok 2023 

 

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

16. Určenie platu starostu 

 

HKO Marta Janigová oboznámila poslancov so zákonom o právnom postavení 

a platných pomeroch starostov obcí.  Pripomenula, že zastupiteľstvo môže tento plat 

rozhodnutím zvýšiť až o 60%. HKO navrhla poslancom, že plat starostu môžu určiť aj tajným 

hlasovaním, poslanci súhlasili a HKO im rozdala hlasovacie lístky. Po hlasovaní HKO 

prepočítala navrhnuté percentá a starostovi zvýšili základný plat o 25 %. 

 
Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje plat starostovi obce Miroslavovi Čerňancovi (základný plat zvýšený o 25%) 

na nové funkčné obdobie s účinnosťou od 01. 12. 2022 v súlade s § 3 a § 4 zákona č. 

253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov 

miest v znení predpisu účinného od 01. 12. 2022.  
 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

17. Žiadosť o preplatenie nevyčerpanej riadnej dovolenky za rok 2022 

 

Starosta obce  predniesol poslancom svoju žiadosť o preplatenie dovolenky za rok 2022. Jedná 

sa o 15,5 dňa. Svoju žiadosť odôvodnil tým, že  v roku 2022 sa riešili v obci neodkladné 

a časovo náročne projekty ako kuchyňa a chodba  KD, Odpočinkové miesto , zateplenie KD a 

OcÚ, WC ŠJ.  

Po krátkej diskusii poslanci jednohlasne súhlasili s preplatením dovolenky. 

 
Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje preplatenie nevyčerpanej riadnej dovolenky 15,5 dňa za rok 2022 

Hlasovanie: 
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ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

18. Rôzne 

 

Klincová Zdenka-  požiadala starostu a poslancov o riešenie odrazenia vody na  ceste za 

školou. Starosta reagoval a oboznámil nových poslancov, že na vypracovaní štúdie PD sa už 

pracuje a akonáhle bude pripravená tak bude prekonzultovaná s poslancami ako aj 

s obyvateľmi ulice. Po dlhšej diskusii poslanci poverili starostu pokračovaním prípravy PD na 

komunikáciu za školou. 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ poveruje starostu  zistiť v akom štádiu je  PD na cestu za školou 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

Ladislav Hollý 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       Jozef Panák  

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

19. Diskusia 

 

Starosta oboznámil poslancov s potrebou kúpy obecného auta. 

  

20. Záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 20.30  hod.  

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Marek Vríčan  

                                        Ladislav Hollý 

                                        

                                        

 

                                                                                                   v.r. Miroslav Čerňanec 

                                                                                                             starosta obce 

 

 

Zapisovateľka: Zuzana Michalcová   

 

 


